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Flaş: Şanlıurfa Cezaevi'nde ikinci yangın 

Şanlıurfa Cezaevi'nde ikinci yangın çıktı. Önceki gün çıkan yangında 13 kişinin öldüğü, 5 kişinin 

yaralandığı cezaevinde yeniden yangın çıkması üzerine olay yerine çok sayıda itfaiye, ambulans ve 

polis ekipleri sevk edildi 

ŞANLIURFA (AA) 

Önceki gün çıkan yangında 13 kişinin öldüğü, 5 

kişinin yaralandığı Şanlıurfa Cezaevi'nde, 

yeniden yangın çıktığı ihbarı üzerine olay yerine 

çok sayıda itfaiye, ambulans ve polis ekipleri 

sevk edildi.

Alınan ilk bilgiye göre, cezaevinin çocuk 

koğuşunda yangın çıktığı belirtildi. Đhbarın 

duyulması üzerine olay yerine sevk edilen 

itfaiye ekipleri içeri girerek, dumanın yükseldiği 

bölgeye müdahale ettiği görüldü. Olay yerine 

çok sayıda polis ve ambulans da gönderildi.

Şanlıurfa Valisi Celalettin Güvenç ve bazı yetkililer de yangın ihbarı üzerine olay yerine gitti.

Bu arada cezaevi yakınlarında toplanıp içeri girmek isteyen bazı tutuklu ve hükümlü yakınları ile 

önlem alan polis ekipleri arasında zaman zaman gerginlik yaşanıyor.

-TUTUKLULARA ANONS-

Önceki gün çıkan yangında 13 kişinin öldüğü, 5 kişinin yaralandığı Şanlıurfa Cezaevi'nde, itfaiye 

ekipleri yeniden yangına müdahale etmeye çalışırken, güvenlik güçleri de tutukluların koğuşlarına 

dönmeleri ve taşkınlık çıkarmamaları yönünde anonslar yapıyor.

Alınan bilgiye göre, cezaevinde yeniden çıktığı belirtilen yangına itfaiye ekipleri müdahale etmeye 

çalışıyor.

Cezaevi yakınlarında toplanıp içeri girmek isteyen tutuklu ve hükümlü yakınlarının uyarıları 

dikkate almamaları üzerine polis ekipleri, gruba göz yaşartıcı gaz ve tazyikli suyla müdahale etti.

Bu arada içerdeki güvenlik görevlilerinin de tutukluların koğuşlarına dönmeleri ve taşkınlık 

çıkarmamaları yönünde anonsla sık sık uyardığı duyuldu.

Öte yandan, yoğun güvenlik önlemlerinin alındığı cezaevine takviye ekipler sevk edilirken, iş 

makineleri de içeri alındı.

Vali Celalettin Güvenç, Emniyet Müdürü Mehmet Likoğlu ve Đl Jandarma Komutanı Albay Emin 

Dursun'un bulunduğu cezaevine, kentte bulunan bazı milletvekilerinin de geldiği görüldü.

-HER ŞEY KONTROL ALTINDA-

Şanlıurfa Valisi Celalettin Güvenç, E Tipi Kapalı Cezaevi'ndeki ikinci yangına ilişkin, 'Şu anda her 

şey kontrol altında her şeyi takip ediyoruz' dedi.
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Güvenç, cezaevinde incelemelerde bulunduktan sonra dışarı çıkıp açıklamalarda bulundu. Tutuklu 

ve hükümlülerin yakınlarına olumsuz bir durumun olmadığını, her şeyin kontrol altında olduğunu 

vurgulayan Güvenç, endişelenecek bir durum olmadığını söyledi.

Güvenlik güçlerine gerekli ikazların yapıldığını aktaran Güvenç, herhangi bir müdahale, kötü 

muamele ve biber gazı olmayacağını ifade etti. Cezaevi önünde toplanan vatandaşlara dağılmaları 

yönünde uyarıda bulunan Güvenç, şöyle devam etti:

'Lütfen bize yardımcı olun. Mahkumlarımızdan kaçmak isteyen olmadı, sadece içerideki dumandan 

etkilenen bir grup mahkumu dışarı aldık, konu bu. Rica ediyorum, lütfen dağılalım, bu ülke, bu 

memleket hepimizin şu anda mahkumların sağlık durumu iyi. Çocuk koğuşunda yangın çıkarıldı, 

yangının etkisiyle koğuşlar etkilendi, etkilenen mahkumları da sağlıkları için bahçeye tahliye ettik. 

Yeter ki sakin olun, kenara çekilin. Şu anda her şey kontrol altına alındı ve takip ediyoruz.'

Celalettin Güvenç, sorular üzerine cezaevinin içerisinde silah sesi ve çatışma olmadığını vurguladı.

Đçeride durumun sakin olduğunu, yangının da kontrol altına alındığını anlatan Güvenç, 'Tekrar 

tekrar söylüyorum içerde yangın yok, çatışma yok, her şeyi takip ediyoruz, bir şey yok, her şey 

kontrol altında. Lütfen... Gurbette olan, dışarda olan var, her şey kontrol altında. Bakın 

milletvekillerini, Baro Başkanı'nı içeri alıp gezdiriyorum' diye konuştu.

Güvenç, konuyla ilgili soru üzerine ölü olmadığını, kısmen yaralıların bulunduğunu ifade etti.

Tugay Komutanı Tuğgeneral Veli Tarakcı, Jandarma Komutanı Albay Emin Dursun ve Emniyet 

Müdürü Mehmet Likoğlu'nun cezaevinde incelemeleri de sürüyor.

Öte yandan polis telsizinden cezaevinin bahçesinde bulunan mahkumların gönüllü olarak içeri 

girmeyi kabul ettiği anonsu da duyuldu.

-1 KĐŞĐ YOĞUN BAKIMDA-

Şanlıurfa Valisi Celalettin Güvenç, E Tipi Kapalı Cezaevi'nde çıkan ikinci yangına ilişkin, '14 kişiyi 

hastaneye sevk ettik, 1 kişi yoğun bakımda onun dışında hepsinin sağlık durumları çok iyi, 

takiplerini yapıyoruz' dedi.

Güvenç, gazetecilere yaptığı açıklamada, saat 18.00 sıralarında çocukların bulunduğu koğuşlarda 

yangın çıkarıldığını söyledi.

'Yangının nedeni, kim çıkarttı, kaza mı? bunlar araştırma konusu' diyen Güvenç,dolayısıyla çıkan 

yangında diğer koğuşların da dumandan etkilendiğini bildirdi. Bu sırada bir kısım mahkumu da 

dışarı almak zorunda kaldıklarını aktaran Güvenç, şöyle devam etti:

'60-70 civarındaki mahkumu cezaevinin bahçesine aldık. Ama şu an itibarıyla bütün herkese 

duyuruyorum, mahkum yakınlarına bildiriyorum, mahkumları tekrar içeri aldık. Đçeride her şey 

kontrol altında. Mahkumların sağlıkları yerinde, endişe edilecek bir durum yok. Yarından itibaren 

tekrar telefon ve açık görüşme imkanı sağlayacağız.'

Vali Güvenç, çıkan olaylarda ölü veya yaralı olup olmadığı yönündeki soruya, '14 kişiyi hastaneye 

sevk ettik, 1 kişi yoğun bakımda, onun dışında hepsinin sağlık durumları çok iyi, takiplerini 

yapıyoruz' diye cevapladı.

Güvenç, ayrıca yaralananların büyükler olduğunu bildiğini kaydetti.

Vali Celalettin Güvenç, cezaevinde 'Đsyan çıkıp çıkmadığına ilişkin' bir soruyu da 'Bu bir isyan 

değil, 60-70 mahkumu, dumandan etkilenen, koğuşlardan dışarı alınırken onların kordona 

alınması, bahçenin ilgili bölümüne sevkiyle ilgili anonslar duydunuz. Onun dışında bir şey yok' 

şeklinde yanıtladı.

-YARALANAN VE DUMANDAN ETKĐLENEN 42 KĐŞĐ-
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Şanlıurfa Valisi Celalettin Güvenç, E Tipi Kapalı Cezaevi'nde bugün çıkan yangında, yaralanan ve 

dumandan etkilenen polis, asker, infaz koruma memuru, mahkum ve tutuklu sayısının 42 

olduğunu bildirdi.

Güvenç, CNN Türk'te katıldığı bir canlı yayın programında, cezaevinde yaşananlarla ilgili soruları 

cevaplandırdı. Cezaevinde şu an itibarıyla asayişin sağlandığını ve mahkumların koğuşlara 

alınmaya başlandığını aktaran Güvenç, '40 kadar mahkumumuzu da koğuş kapıları yandığı için 

onları tamir edip almak üzereyiz. Her şey kontrol altında, sakin ve içeride herhangi bir sağlık 

sorunu yok' dedi.

Bugün yaşanan olaylarda kaç kişinin yaralandığının sorulması üzerine Vali Güvenç, yangından 

etkilenen içerideki mahkum sayısının 14 kişi olduğunu ve bunların hastanelere sevk edildiğini 

hatırlattı.

Bu kişilerin dumandan etkilendiğine işaret eden Güvenç, 'Şu an itibarıyla 42 tane polis, asker, 

gardiyan, mahkum, tutuklu olmak üzere var. Hayati tehlikesi olan 74 doğumlu bir vatandaşımız 

var, erkek tutuklu. Yoğun bakımda olma nedeni de kalp krizi olarak düşünülüyor, doktorların ilk 

ifadesi o' diye konuştu.

-'100 KADAR MAHKUMLA GÖRÜŞTÜM'

Vali Güvenç, 'Cezaevinde her şeyin kontrol altında olup olmadığı'yla ilgili soru üzerine de 

cezaevinin bahçesinde 100 kadar mahkumla bire bir görüştüğünü, tansiyonun düştüğünü ve 

sorunlarını dinlediklerini, gerekli tedbirler ve iyileştirmeler konusunda da ellerinden geleni 

yapacaklarını söylediklerini kaydetti.

Bazı milletvekilleri ve Baro Başkanı'nın da içeriye alındığını ve tutuklu BDP Milletvekilli Đbrahim 

Ayhan'la da bizzat görüştürüldüğünü ifade eden Güvenç, 'O da durumun sakin olduğunu anlattı, 

'yapılacak tek şeyin sakin olunması gerektiğini, mahkum yakınlarına içeride bir sıkıntı olmadığını 

bildirmeleri gerektiğini' söyledi. Söylediğim gibi şu anda her şey sakin ve kontrol altında. Asayiş 

temin edilmiş durumda' dedi.

Konuyla ilgili soru üzerine Güvenç, olayların adli suçlularla ilgili bölümlerde çıktığını ancak bu 

olayların arkasında ne olduğunun, nasıl çıkarıldığının, neden olduğunun inceleme ve soruşturmayla 

ortaya çıkacağını kaydetti.

-'CEZAEVĐNĐN KAPASĐTESĐ'

Cezaevinin kapasitesine de değinen Vali Güvenç, açık koğuştaki mahkumların bulunduğu yerde bir 

tadilat dolayısıyla kapasite artırımının söz konusu olduğunu, 5 Temmuz itibarıyla oranın bakımının 

da tamamlanacağını bildirdi.

Söz konusu cezaevinin 1960'lı yıllardan kaldığını ve şartların ilkel olduğunu belirten Güvenç, 'Onun 

yerine de yeni bir cezaevi yapılması için arsa temini yapıldı, yatırım programına alındı. Bunların da 

doğrular adına söylenmesi gerekir diye düşünüyorum. Bilinmesi gereken kapasite fazlalığı olduğu, 

rakamlar biraz spekülatif diye düşünüyorum. Mesela su probleminden bahsediliyor, su problemi 

yok cezaevinde' şeklinde konuştu.

Mahkum ve tutukluların yakınlarıyla açık görüşmelerine olanak sağlayan uygulamaya da değinen 

Celalettin Güvenç, cezaevinde ilk olaydan sonra telefon sayısının artırıldığını, iki günden bu yana 

sürdürülen açık görüşün devam edeceğini kaydetti.

Kaynak: http://yenisafak.com.tr/Gundem/?i=389673 
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